
Vragen van de VVD aan wethouder Wolthers inz, oversteek Stationsstraat t.h.v. Mout 

 

Vorig jaar is de drempel t.h.v. Mout (oranje cirkel) n.a.v. vragen van de VVD verlengd om de 

oversteek de verbeteren, vooral voor fietsers die vanaf de Bussummerstraat komen en naar het 

Marktplein of de Naarderstraat willen. Hierover de volgende vragen: 

 

- Is er onderzoek gedaan of deze aanpassingen ook het beoogde effect hebben? Zo ja, wat is 

het effect? 

 

- Is de wethouder het met de VVD eens dat de situatie - op z’n minst - nog steeds erg 

onoverzichtelijk is? Onze fractie krijgt erg vaak klachten en ondervindt dit zelf ook.  

 

- Zo ja, is de wethouder bereid om out-of-the-box de situatie te bekijken en aldus te zoeken 

naar creatieve oplossing? Spiegels, borden, lampen, wat er ook nodig is om deze situatie te 

verbeteren voordat het mis gaat? 

 

Volgens zover wij hebben kunnen achterhalen heeft een fietser die vanaf de Naarderstraat 

komt, en de stationsstraat oversteekt om linksaf te slaan, voorrang op auto’s die vanaf de 

Naarderstraat rechtsaf het Melkpad op willen (blauwe cirkel). Hierover de volgende vragen: 

 

- Klopt onze veronderstelling dat een fietser in deze situatie voorrang heeft? 

- Zo ja, is de wethouder bereid maatregelen te nemen om dit voor automobilisten duidelijker 

te maken. De situatie levert nu gevaarlijke situaties op, vooral omdat de inrichting uitnodigt 

vlot de bocht rechtsaf te pakken zonder inachtname van langszij rijdende fietsers. 

 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording, 

Hidde Fennema 

Fractie VVD Hilversum 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


